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 1. a 2. kolo kvalifikace
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 1. kolo dvouhry
 1. kolo ètyøhry
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 2. kolo dvouhry
 Ètvrtfinále ètyøhry
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 Ètvrtfinále dvouhry
 Semifinále ètyøhry
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 Semifinále dvouhry
 FINÁLE ètyøhry
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 FINÁLE dvouhry

1994 – Karol Kučera (Slovensko)
1995 – Andrea Gaudenzi  (Itálie)
1996 – Andrej Česnokov  (Rusko)
1997 – Bohdan Ulihrach  (ČR)
1999 – Richard Fromberg  
 (Austrálie)
2000 – Andreas Vinciguerra  
 (Švédsko)
2001 – Bohdan Ulihrach  (ČR)
2002 – Guillermo Coria (Argentina)
2003 – Radek Štěpánek  (ČR)
2004 – Radek Štěpánek  (ČR)
2005 – Jarkko Nieminen  (Finsko)
2006 – Jan Hájek  (ČR)
2007 – Sergio Roitman  (Argentina)
2008 – Agustin Calleri  (Argentina)
2009 – Jan Hájek  (ČR)
2010 – Jan Hájek  (ČR)
2011 – Jurij Ščukin  (Kazachstán)
2012 – Florian Mayer  (Německo)
2013 – Radek Štěpánek  (ČR)
2014 – Jiří Veselý  (ČR)
2015 – Jiří Veselý  (ČR)
2016 - Michail Kukuškin 
 (Kazachstán)

Vítìzové
turnaje

(od roku2001
Czech Open)

8
sportovní program 

UniCredit Czech Open 2017
DOPROVODNÉ AKCE 

UniCredit Czech Open 2017
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Vážení čtenáři
a milí tenisoví
příznivci,
jako každým rokem 
v  posledních čtyři-
advaceti letech se 

i tentokrát v tomto termínu potká-
váme u speciální přílohy s jasným - 
bílým - podtextem. Hlavní slovo to-
tiž minimálně v nadcházejících šesti 
dnech bude mít v Prostějově tenis! 
Konkrétně největší podnik v rámci 
celé České republiky, který si vy-
budoval více než slušné renomé 
u hráčů, diváků a partnerů. K nim 
se od začátku své existence v roce 
1997 řadí také PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník, nejčtenější regionální pe-
riodikum.
O  turnaji, jenž má i  v  letošním 
roce dotaci tří milionů korun, tak 
pravidelně informujeme již po dvě 
desetiletí a nejinak je tomu i dnes. 
Přídavek standardního vydání má 
znovu osm stránek a  podáváme 
v  něm opět kompletní servis od 
A do Z, který má nejen zmapovat 
to nejpodstatnější, co tenisový Pro-
stějov v nadcházejících dnech čeká. 
Turnaj znovu nabízí několikero 
taháků, tradičně nechybí série ex-
kluzivních rozhovorů a malé ohléd-
nutí do minulosti včetně galerie do-
savadních vítězů. Vedle základních 
informací kolem programu a před-
stavení hráčské listiny předkládáme 
také půltucet našich tipů na vítěze 
letošního ročníku. 
Zrekapitulujme si, že v  roce 2011 
jsme vydali patnáct příloh, o  rok 
později dvaadvacet, v  roce 2013 
se jejich počet zastavil na šestnácti, 
následně se zvýšil na sedmnáct, 
poté v roce 2015 osmnáct přídavků, 
abychom v loňském letopočtu vy-
dali rekordních třiadvacet přídavků 
zdarma navíc! A jelikož v letošním 
roce slaví Večerník dvacáté naroze-
niny, nabízí se ideální příležitost po-
kořit potřetí v historii pokořit bránu 
dvou desítek příloh. 
Za všechny, co se na tomto díle 
podíleli, přeji příjemné čtení
 Petr Kozák
 šéfredaktor
 PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku
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Speciální příloha „UNICREDIT CZECH OPEN 2017“. 
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SAMOSTATNĚ NEPRODEJNÉ, vychází jako součást PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku v pondělí 5. června 2017

Mladé dravce, zkušené harcovníky, špičkové domácí borce i nadějné české juniory. To všechno uvidí na jednom 

místě návštěvníci čtyřiadvacátého ročníku tenisového turnaje UniCredit Czech Open 2017. V útulném areá-

lu NTC MORAVA Za Kosteleckou ulicí se bude opět bojovat o příjemnou finanční odměnu a důležité body do 

světového žebříčku ATP, ale především o prestižní trofej, jejíž cena má, vzhledem ke kvalitnímu obsazení, velkou 

prestiž i hodnotu.

„Hráčské pole je ohromně vyrovnané. Špičkový tenis nabídne už kvalifikace. Očekávám extrémně dramatické 

a dlouhé duely. Kdo bude chtít postoupit do posledního zápasu, musí počítat s tím, že to bude opravdu pořádná 

fuška,“ říká ředitelka UniCredit Czech Open Petra Černošková.

Možnost sledovat v akci tenisty z první světové stovky se neomrzí ani prostějovským fanouškům. Dokazují to kaž-

doročně zaplněné tribuny nejen na centrálním dvorci, ale i hloučky fans u vedlejších dvorců. Také letos dorazí až 

šestnáct hráčů z Top 100 a takové číslo odpovídá spíše turnaji ATP než podniku kategorie challenger. „Už před lety 

jsme nasadili laťku pořádně vysoko. Vždy jsme se snažili, abychom se z pohledu počtu tenistů z elitní stovky dostali 

na dvouciferné číslo. Mám radost, že se nám to stále daří,“ těší šéfku prostějovského podniku.

Jaké vůbec byly jeho začátky? Psal se rok 1994, místem konání prvního ročníku byla hala Sportcentrum-DDM. Před 

turnajem pořadatelům vedení ATP moc nevěřilo. „Mysleli, že nejsme schopni turnaj zorganizovat, nakonec byl na 

zasedání ATP v Monte Carlu náš challenger zařazen mezi tři nejlépe připravené turnaje této kategorie ve čtyřia-

devadesátém roce. Pro mnohé to bylo velké překvapení, ale my jste chtěli být od prvního ročníku nejlepší,“ vzpo-

míná boss prostějovského tenisu Miroslav Černošek. „Byla to taková zvláštní doba. Moc jsme chtěli uspět, mnohé 

organizační záležitosti jsme poznávali doslova za pochodu, nikdo nám tehdy radit nechtěl. Český tenisový svaz moc 

velkou prestiž neměl, prize money se u nás nevyplácely, hráči je dostali z centrály ATP, kde jsme museli složit peníze,“ 

usmívá se Černošek až šibalsky ve srovnání se současností. „Postupem času jsme už cítili, že se o našem turnaji hodně 

mluví. „Začalo se hrát na novém centrkurtu a pro nás bylo hodně důležité, že náš turnaj začaly vnímat osobnosti ze 

světa byznysu a politiky. Nebojím se říct, že měl mnohem lepší zázemí a kvalitu doprovodných akcí, než všechny 

klání, co se konaly na Štvanici.  Už v té době jsem si moc dobře uvědomoval, že je nutné investovat nejen do hráčů, 

ale i do dění za tenisovými lajnami,“ dodal při svém ohlédnutí Miroslav Černošek.

Milým dárkem od pořadatelů je tradičně volný vstup do areálu po všechny dny turnaje včetně sobotního finále, 

jemuž bude předcházet hvězdná exhibice olympijských vítězů. Přízeň fanoušků obvykle pomáhá především 

domácím tenistům, kteří vždy ze všech sil bojují o co nejlepší výsledek. Rádi totiž poslouchají potlesk zaplněných 

ochozů. „UniCredit Czech Open má svoje kouzlo. Pro české hráče je to jedna z mála možností, kdy se můžou ukázat 

svým známým, kama-

rádům, rodinám,“ tvrdí 

Radek Štěpánek, prostě-

jovský trojnásobný vítěz, 

který bude letos turna-

jovým ambasadorem. 

Přijměte i jeho pozvání 

a navštivte tenisový are-

ál. UniCredit Czech Open 

právě startuje!
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V roli ambasadora UniCredit 
Czech Open 2017 se tentokrát 
představí Radek Štěpánek. Troj-

násobný ví-
těz turnaje 
převzal po-
zici po Ivanu 

Lendlovi ve chvíli, kdy 
bylo jasné, že se nemůže 

představit na kurtu. Zku-
šený tenista se zotavuje 

po březnové operaci bederní pá-
teře a připravuje se na návrat na 
dvorce.
„Zdravotní potíže mě nepustily 
do soutěže, doufám, že se na kurtu 
uvidíme příští rok,“ vzkázal Štěpá-
nek fanouškům. Současně si pova-
žuje novou roli. „Je mi velkou ctí, 
že se můžu stát ambasadorem pro-
stějovského turnaje, protože žezlo 
přebírám po Ivanu Lendlovi, který 

byl pro mě vždycky velkým ido-
lem, odmalička jsem se od něj učil.“
Dvojnásobný daviscupový vítěz a 
bývalý osmý tenista světa se vždy 
do Prostějova těšil a vesměs před-
váděl kvalitní výkony. „Tento turnaj 
má pro mě speciální kouzlo. Vždy 
jsem rád, když se můžu ukázat 
doma před rodinou a kamará-
dy. Navíc za Prostějov jsem toho 
hodně odehrál. V areálu se prostě 

cítím doma,“ vyznává se Štěpánek.
Přes řadu zdravotních problémů 
se opakovaně vrací na kurty, před-
vádí své umění a je úspěšný. Na 
loňské olympiádě v Riu de Janeiro 
získal ve smíšené čtyřhře s Lucií 
Hradeckou bronzovou medaili. 
„Návraty jsou náročné. Je to dřina. 
Ale dokud mě budou nosit nohy, 
půjdu do toho i nadále,“ tvrdí Ště-
pánek.

převzal žezlo AMBASADORA

Další souboj domácích zástupců proti zbytku světa se 
očekává v průběhu UniCredit Czech Open. V třiadvace-
tileté historii prostějovského challengeru získal český 
tenis deset titulů, poslední dva v letech 2014 a 2015 
Jiří Veselý. Loni se radoval Kazach Michail Kukuškin. 
Největší šanci na úspěch bude mít opět Veselý, překva-
pit by mohl i druhý prostějovský tenista přímo v hlav-
ní soutěži Adam Pavlásek. V cestě jim však bude stát 
nesmírně kvalitní zahraniční konkurence. Favoritů na 
titul bude hodně. Některé z nich vám speciální příloha 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku představí...

��������	
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Prostějovský tenista je dvojnásobným vítězem UniCredit Czech Open, 
zároveň jde o posledního domácího šampiona. Daviscupový reprezen-
tant na začátku roku postoupil do čtvrtfinále v Aucklandu, zahrál si 
třetí kolo a v Miami a v marockém Marrákéši se dostal až do semifinále. 
Na French Open pak poprvé v kariéře postoupil do třetího kola.

Èeská republika
��������������
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23 let

Rodák z Rigy to v roce 2014 dotáhl až do světové desítky, v průběhu kariéry 
dokázal vyhrát na oklubu ATP šest turnajů. Nejlepšího grandslamového vý-
sledku dosáhl právě na antuce, kdy na Frnech Open 2014 postoupil až do semi-
finále. Na své cestě před tím porazil Federera a Berdycha. Momentálně prožívá 
i díky zdravotním problémům ústup ze slávy, kvalitu ale bezesporu má.

Lotyšsko
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28 let

V polovině loňského roku se dostal do světové stovky, další rozlet v průbě-
hu nové sezóny brzdily zdravotní problémy, díky nimž na turnajích ATP 
Tour odehrál pouze čtyři zápasy. Do formy se dostával na challegerech. 
V Ostravě na Prosperita Open postoupil do semifinále, osmifinále absol-
voval v Římě. V Paříži se však nedostal z kvalifikace do hlavní soutěže.

Èeská republika
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22 let

Nejlepší slovenský tenista se dlouhodobě drží ve světové padesátce. 
V kariéře získal pět titulů na okruhu ATP, loni se radoval v Hamburgu 
a Rotterdamu. V roce 2017 už čtyřikrát postoupil mezi nejlepší osmič-
ku. Čtvrtfinále si zahrál v Sofii, Rotterdamu, Budapešti a naposledy na 
začátku května v Mnichově.

Slovensko
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27 let

Velké jméno. Španělský tenista ve své dosavadní kariéře na okruhu ATP vyhrál 
čtyři turnaje ve dvouhře a deset ve čtyřhře. Na challengerech pak získal dalších 
devět singlových a dvacet sedm deblových titulů. Spolu s M. Lópezem zvítězil na 
Turnaji mistrů 2012. Na žebříčku byl ve dvouhře nejvýše klasifikován v červenci 
2012 na 19. místě. 

Španìlsko
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31 let

Prostějovským fanouškům už dobře známý Rus s kazažským pasem ob-
hajuje na Hané triumf z loňského roku. Na okruhu ATP dosud vyhrál 
jediný turnaj, v roce 2010 v Petrohradě. Nejvýše byl v žebříčku ATP umís-
těn na 48. Místě. Na French Open se dostal do druhého kola. Letos uhrál 
semifinále v Memphisu.

Kazachstán
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29 let
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NEJZAJÍMAVÌJŠÍ
JMÉNA POD „ÈAROU“
Federico Delbonis (Ar-
gentina, 139.), Guillermo  
Uladzimir Ignatik (Bělorus-
ko, 149.), Marton Fucsovics 
(Maďarsko, 148.),  Simone 
Bolelli (Itálie, 470.), Jerzy Ja-
nowicz (Polsko, 164.), Elias 
Ymer (Švédsko, 241.), Zde-
něk Kolář (262.), Michal 
Konečný (369.) a Jaroslav 
Pospíšil (468.).

do osmifinále French Open. Na Ha-
nou nezavítá ani na poslední chvíli 
Srb Tipsarevič. O posledním držiteli  
volmé karty bylo rozhodnuto na po-
slední chvíli. 
 Aktuální informace včetně 
hráčského pavouka 
 najdete ve standardním vydání.
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UniCredit Czech Open
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Od prvního ročníku se pořadatelé snaží připravit pro fanoušky chutný koktejl v podobě star-
tu špičkové zahraniční konkurence a tuzemské elity. Dlouhodobě se strategii daří držet díky 
skvělým kontaktům pořadatelů s majiteli manažerských agentur i osobním vazbám na tenisty. 
V kombinaci se špičkovým zázemím se Prostějov už dávno stal „dobrou adresou“. Tenisté se na 
Hanou vrací opakovaně a užívají si příznivě naladěné publikum i domácí až rodinné prostředí 
v příjemném areálu.
Mít v hlavní soutěži deset hráčů ze světové stovky je často nesplněným přáním podniků ATP. 
Vedení prostějovského turnaje se naopak tento cíl daří. A nejen to. Kvalita startovního pole 

rok od roku roste, letošní listina přihlášených hráčům je tomu jasným důkazem. Hráči, 
kteří jsou pod sto dvacátou příčkou na světovém žebříčku, musí do kvalifikace, což 

je skutečná známka špičkové kvality.
I tento fakt potvrzuje, že UniCredit Czech Open má u tenistů velký kredit. 

A svojí přítomností a výkony na dvorci ukazují, že pořádání takového 
podniku si zaslouží podporu vedení Statutárního města Prostě-

jova a Olomouckého kraje. Challenger v malebném areálu 
je zkrátka tradiční stálicí na velkém tenisovém nebi, 

která kvalitně reprezentuje celý region 
daleko za hranicemi České

republiky.

Na nejvyšší úrovni 
se nic nemění. Grandslamy 

a podniky milionové série doplněné o no-
vé štědře dotované turnaje v Asii dál nabízejí tenis 

v luxusním balení. V kategorii challengerů se však pře-
ce jen stává, že některé dříve tradiční destinace vypadávají 

z termínové listiny. To naštěstí neplatí o UniCredit Czech Open. 
Prostějovský tenisový svátek i nadále využívá přízeň existenčně 

důležitých partnerů a nabízí přehlídku špičkových antukových hráčů. 
Letos se tak stane již po čtyřiadvacáté.Do p
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Oblíbeným doplňkem turnaje bude i  letos exhibi-
ce před finálovým zápasem. Tentokrát se ponese ve 
znamení olympijského lesku. Na centrálním dvorci se 
představí tenisový král ze Soulu Miloslav Mečíř s judis-
tou Lukášem Krpálkem, vítězem z Ria de Janeira. Jejcih 
soupeři budou oštěpař Jan Železný, dokonce trojnásob-

ný olympijský vítěz, s  akrobatickým lyžařem Alešem 
Valentou, vítězem ze Salt Lake City.

Zástupci dom
ácího TK Agrofert budou nejvýraz-

nějším
i českým

i zástupci v hlavní soutěži. Jiří Veselý 

se již v Prostějově dvakrát radoval z vítězství, dobré 

zápasy na kurtech předvedl také Adam
 Pavlásek. 

Oba se budou snažit, aby právě na Hané rozjeli dosud 

spíše prům
ěrnou tenisovou sezónu. Jen je škoda, že 

za nim
i chybí zástupce další generace...

Kvalitní hráči přijedou z Ruska. V akci se před-

staví Jevgenij Donskij, který letos jako jediný 

dokázal v Dubaji porazit Rogera Federera. Zajím
avé 

bude sledovat také herní progres Andreje Rubleva. 

Devatenáctiletý m
ladík se dere do světové stovky 

a experti tenistovi předpovídají velkou budoucnost.
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Olympijští 
medailisté v akci
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Seznam přihlášených na 24. roč-
ník UniCredit Czech Open pů-
vodně sliboval, že se od 5. do 10. 
června bude v  Prostějově hrát 
nejkvalitnější challenger české 
tenisové historie! Na seznamu se 
totiž objevilo k  polovině května 
hned třináct tenistů ze světové 
stovky, další vynikající tenisté 
pak zůstali ještě takzvaně „pod 
čarou“! O  dva týdny později se 
jich v  Top Ten udrželo dvanáct, 
přičemž nejvýše je aktuálně do-
mácí hvězda Jiří Veselý. Poslední 
hodiny před losem ale situaci 
ještě změnily... Nakonec by se na 
Hané měla objevit desítka hráčů 
první světové stovky.
Od roku 1997 se prostějovský tur-
naj hraje v  druhém týdnu Roland 
Garros a samozřejmě druhý grand-
slamový turnaj sezony rozhoduje 
o tom, kdo přijede na Hanou. „Díky 
zvýšení dotace jsme zůstali v nejvyš-
ší kategorii challengerů, pomohlo 
nám také zrušení dříve souběž-
ně hraného turnaje v  německém 
Furthu. Antukáři z  Paříže míří do 
Prostějova, jsme v  našem termínu 
jediným antukovým turnajem, jinak 
se v tomto týdnu hraje jedině na trá-

6

Ojedinělou možnost vidět na jednom místě čtyři olympijské šampiony budou mít návštěvníci 
finálového dne UniCredit Czech Open. Centrální dvorec bude před rozhodujícím utkáním 
patřit kvartetu Miloslav Mečíř, Lukáš Krpálek, Jan Železný, Aleš Valenta. Rozhodčím unikátní 
exhibice bude Radek Štěpánek.
„Původně jsme počítali s Radkem Štěpánkem na kurt s tím, že pomůže Lukáši Krpál-
kovi, který zatím příliš tenisových míčků neodpálil. Z toho skrz zdravotní stav sešlo, 
ale nechtěl jsem se vzdát myšlenky, že na kurt nastoupí olympijští medailisté. 
Zvládli jsme to, navíc půjde o samé šampiony,“ těší šéfa Miroslava Černoška, 
šéfa spolupořádající marketingové společnosti TK PLUS, který shodou 
okolností zastupuje většinu aktérů sobotní exhibice.
Zlatý judista z Ria de Janeira zřejmě nastoupí na stejné straně dvorce 
jako tenisový král ze Soulu Miloslav Mečíř. Společně vyzvou oštěpové-
ho mága Jana Železného a akrobata Aleše Valentu. „Sám jsem zvědavý, 
jak zápas dopadne,“ usmál se Černošek.
Všichni aktéři exhibice budou přítomní také na autogramiádě, která 
proběhne před samotným zápasem. „Vítězové olympiád budou k dis-
pozici od půl desáté v atriu vedle centrálního dvorce," potvrdil Tomáš 
Cibulec, ředitele PR a marketingu TK PLUS.

Přehlídka olympijských
 na centru
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Poznámka: žebříčkové postavení bylo oproti původním přihláškám k 29.5.2017 aktualizováno

� ���	E B3��
3��� ��*3B3��
3��; �����B3��
3��; 2. kolo 1. kolo kvalifikace

 ��-����K� ����5 125 75 45 25 10 0 5

��3E��*���-����5<�� 18 290 10 770 6 370 3 710 2 180 1 320 0

��3E��*���-���-�<�� 7 870 4 570 2 740 1 630 920 -- --

vě,“ objasnila letošní zvýšený zájem Petra Černošková, ředitelka UniCredit 
Czech Open, která bude v této roli už podevatenácté! 
Už tradičně se manželé Černoškovi zúčastnili prvního týdne Roland 
Garros, při mnoha jednáních se dávaly přesnější obrysy hráčskému poli 
UniCredit Czech Open, ale - přání jsou jedna věc a výsledky na pařížské 
antuce věc druhá. „O konečné podobě stejně nakonec rozhodne dění na 
French Open, jak se bude dařit těm, s kterými jsme si plácli. Když do Pro-

stějova nepřijedou, tak to bude jen potvrzení, že jsme vybírali správně,“ 
přidává s  úsměvem šéfka prostějovského challengeru, která potvrdila, že 
volné karty jsou připraveny pro Slováka Kližana (50.), bývalou světovou 
pětku Tommy Robreda ze Španělska (274.) a nově i pro bývalého hráče 
první světové desítky Ernesta Gulbise z Lotyšska (230.). Padl naopak start 
Argentince Schwartzmana (41. hráč světového žebříčku), stejně jako jeho 
krajana Zeballose, který se přes skreč Belgičana Goffina dostal překvapivě 
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�� Nejprve se naposledy ohlédně-
me za loňským ročníkem. Jaký byl 
z vašeho pohledu?
„Myslím si, že jsme se turnaje zhostili se 
ctí, organizační tým zaslouží opravdu 
velké poděkování. Máme společně za 
sebou hodně projektů, každý ví, co je 
jeho úkolem a všem záleží na tom, aby 
náš turnaj měl dokonalou kvalitu. Ráda 
bych poděkovala řediteli UniCredit 
Bank Jiřímu Kunertovi za slova chvály 
a za podporu, stejně tak Ivo Kaderkovi 
a Českému tenisovému svazu. Kromě 
jedné silné bouřky, jsme měli i  štěstí 
na počasí, navíc máme zatahovací stře-
chu a ta nám dává jistotu, že se vše bez 
problémů dohraje. Co se týká sportov-
ní stránky turnaje, patřil v  posledních 
letech k nejvyrovnanějším, mezi pade-
sátým a stým místem nastoupilo deset 
hráčů a dalších deset jich bylo jen těsně 
za stovkou. Od začátku byly zápasy 
hodně vyrovnané, většinou na tři sety. 
Finalista Fucsovics málem prohrál ve 
druhém kole kvalifikace se Šafránkem, 
ve druhém kole hlavní soutěže měl na 
něj Chilan Lama mečbol a nakonec se 
dostal do finále. Vítěz Michail Kukuškin 
je výborným hráčem, pamatujeme si ho 
z Davisova poháru, když jsme s Kaza-
chstánem prohráli v roce 2011 v Ostra-
vě, tak za stavu 2:2 jasně porazil Hájka. 
Jirka Veselý s  ním vyhrál před dvěma 
roky v čtvrtfinále a nyní mu to Kukuškin 
vrátil. Také bych ráda vyzvedla semifina-
listu Charena Chačanova, tenhle Rus 
měl před čtrnácti dny dvacet a v žebříč-
ku hráčů do 21 let je na čtvrtém místě, 
po Zverevovi, Coričovi a Fritzovi je brán 
za velkou vycházející hvězda. Třeba si 
začas řekneme, ano, byl tady, u nás za-
čal psát svou velkou tenisovou historii. 
(úsměv) Co mi však udělalo největší 

radost, byli diváci! Areál byl pořád plný, 
centrkurt taky, a třebaže už Češi nehráli, 
dál chodili, prostě měli záruku, že uvidí 
vynikající tenis. Dokázali, že tenisu rozu-
mí. Závěrečná exhibice pak byla hodně 
důstojnou předehrou finále, opět plný 
centrální dvorec, dokonalá atmosféra. 
Snad tomu tak bude i letos.“
�� Když chválíte svůj organizační 
tým, mohla by si ředitelka UniCredit 
Czech Open jen sednout na tribunu 
a v klidu sledovat zápasy?
„Existují věci, při kterých se ředitel tur-
naje nedá zastoupit. Třeba při jednání 
se zástupcem ATP. Ale jinak by to bylo 
možné. Mám skutečně perfektní tým, 
na který se můžu ve všem spolehnout. 
Každý ví, co má dělat, všichni vždy po-
dají maximální výkon. Kdybych se na 
chvíli musela ztratit, nikdo by to nepo-
znal.“ (úsměv)
�� Ani kdyby pršelo?
„Proto jsme si objednali hezké poča-
sí. (smích) To bylo snad nejtěžší. Ale 
vážně. Pochopitelně si přejeme, aby 
nepršelo. Přerušování nebo dokonce 
přesouvání zápasů nemá nikdo rád. 
Ani hráči, ani fanoušci a ani pořadate-
lé. Předpověď nevypadá špatně. Když 

vyjde, nemůže nás nic zastavit. Jsme 
nachystaní. Čeká nás skvělý týden 
a špičková podívaná!“
�� Ve startovní listině není už příliš 
velký počet českých hráčů. Nemrzí 
vás pohled na seznam hráčů?
„Je to reálný pohled na současnost. Vždy 
se snažíme, aby u nás startovali nejlepší 
tuzemští tenisté. Faktem je, že Jirka Ve-
selý a Adam Pavlásek jsou jediní, kteří se 
dostali do hlavní soutěže. Radek Štěpá-
nek je zraněný, Lukáš Rosol se propadá 

žebříčkem a měl by co dělat, aby si zahrál 
kvalifikaci. Do bojů o účast v hlavní sou-
těži je přihlášený Zdeněk Kolář. Moc 
dalších jmen momentálně nevidím...“
�� V minulých letech nemohl v Pro-
stějově startovat Tomáš Berdych, kte-
rý byl v Top Ten. Existovala možnost, 
že by letos  v roli hráčedorazil?
„Máte pravdu, že teoreticky možné by 
to letos bylo, ale upřímně řečeno ani 
jsme nějak výrazně o této možnosti ne-
jednali. Tomáš stále patří mezi světovou 
elitu a soustředí se především na úspěšné 
zvládnutí grandslamů. Tomu odpovídá 
jeho program přípravy. Takže bezpro-
středně po Paříži se přesunuje na trávu, 
aby se co nejlépe nachystal na Wimble-
don. To respektujeme a  osobně toto 
rozhodnutí naprosto chápu. Moc bych 
Tomášovi přála, aby v Londýně zazářil.“
�� Z  pohledu zahraniční účasti ale 
musíte být spokojená...
„Kvalita hráčského pole mohla být 
nejvyšší v celé historii turnaje. Přestože 
události těsně před turnajem znemož-
nily start například Schwartzmannovi, 
Zebalosovi či Tipsarevičovi, přesto 
bude v hlavním poli celá řada atrak-
tivních hráčů. Do finále v Memphisu 

a semifinále v Lyonu 
postoupil Gruzínec 
Nikoloz Basilašvili. 
Přijede Lotyš Ernest 
Gulbis který byl 
v minulosti hráčem 
první světové de-
sítky. Jako každým 
rokem se může 
povészt nějaké pře-
kvapení na poslední 
chvíli.“

�� Napínavé zápasy 
slibuje už kvalifikace, 
která vyvrcholí dnes. 
Na které hráče by měli 
fanoušci upírat svoji pozornost?
„Třeba Španěl Guillermo Garcia-Lo-
pez byl v žebříčku ATP docela nedáv-
no na třiadvacáté pozici a především 
na antuce hraje výborně. Polák Jerzy 
Janowicz byl dokonce čtrnáctý a  po 
zdravotních problémech se usilov-
ně snaží o  návrat. Zajímavých jmen 
najdeme i  v  kvalifikaci hodně, což 
souvisí s kvalitou obsazení hlavní sou-
těže. Je vážně reprezentativní. Stačí si 
uvědomit, že loňský finalista Marton 
Fuksovics z Maďarska musí o postup 
bojovat také v kvalifikaci.“
�� V ní se představuje i Patrik Rikl. 
Co rozhodlo o tom, že dostal volnou 
kartu?
„Stále platí, že chceme dávat šanci našim 
nadějným hráčům. Umožnit jim, aby se 
pokusili získat body do světového žeb-
říčku nebo získali zkušenosti, bez kte-
rých se do velkého tenisu nedá do-
stat. Patrik dělá maximum a kartu 
si jednoduše zasloužil. Proto ji také 
dostal, je to i ocenění jeho práce.“

„Udržujeme kvalitu na
velké úrovni,“
pochvaluje si øeditelka
Petra Èernošková
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Úspěšná sestava se nemění. Okřídlené sportovní heslo 
platí také v případě obsazení sestavy, která organizuje 
podnik UniCredit Czech Open. Ředitelkou tradičního pro-
stějovského challengeru je i pro letošek Petra Černošková, 
bývalá profesionální hráčka a úspěšná šéfka nejrůznějších 
tenisových projektů. „Turnaj není o řediteli, ale především 
o partě pracovitých lidí kolem. Tu v Prostějově máme, pro-
to se nám daří pořádat tak velkou akci,“ tvrdí v rozhovoru 
Černošková, která vede klání už podevatenácté.
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    Mám k sob� skute�n� perfektní tým, 
na který se m�žu ve všem spolehnout. 
Každý ví, co má d�lat, všichni podají 
maximální výkon. Kdybych se na chvíli 
musela ztratit, nikdo by to nepoznal...
                     šéfka turnaje organizační trable neočekává
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Vážení sportovní přátelé, 
mezinárodní turnaj UniCredit Czech Open se letos koná už po čtyřiadvacáté a za tuto úctyhodnou dobu nabídl nejen vynikající 
zápasy, ale také představil sportovní veřejnosti nové české talenty, včetně jmen, která dnes v tenisu patří k uznávaným osob-
nostem.
Všichni fanoušci bílého sportu dobře vědí, že prostějovský klub dlouhodobě kraluje tenisu v České republice. V Národním te-
nisovém centru Morava jsou pro talentovanou mládež dobré podmínky, což se mimo jiné projevuje mnoha úspěchy tamních 
odchovanců například ve Fed Cupu či v Davis Cupu. Je nesmírně důležité nabízet mládeži sportovní příležitosti a snažit se je 
motivovat k pohybové aktivitě. Jako hejtman mohu v rámci regionu slíbit podporu nejen vrcholového a výkonnostního sportu, 
ale rovněž sportu mládežnického. Právě zvýšení zájmu dětí o zdravé a smysluplné trávení volného času je součástí programového 
prohlášení krajské rady na další čtyři roky.  Rád bych poděkoval pořadatelskému týmu, který se podílí na organizaci turnaje, a věřím, že se letos budeme 
opět radovat z úspěchů českých tenistů.
 Ladislav OKLEŠTĚK,
 hejtman Olomouckého kraje

Vážení sportovní přátelé,  
v tomto týdnu ožijí prostějovské tenisové kurty znovu špičkovou sportovní podívanou.  A tou bezesporu nejkvalitnější a nej-
prestižnější mezinárodní tenisový turnaj mužů kategorie ATP Challenger Tour na území České republiky je. Prostějov bude 
dějištěm tohoto klání letos již po čtyřiadvacáté. Diváky svým výkonem potěší vynikající zahraniční i domácí tenisté. 
Laťka je dlouhodobě nastavena hodně vysoko a věřím, že se ji podaří na stejné úrovni udržet nebo dokonce překonat. A proč 
vlastně ne? Prostějov je ve světě tenisu pojmem, máme na tomto poli dobré jméno a na to můžeme být právem hrdi.  
Sluší se připomenout, jak došlo k tomu, že se pyšníme přídomkem město sportu. Stojí za tím obrovské úsilí několika jedinců, 
kteří se pustili do díla a vybudovali nejen vlastní sportovní společnost, ale v tom dobrém slova smyslu vtáhli do sportovního, 
tenisového dění celé město i region. A tak se nezřídka stává, že, vyslovíte-li jméno našeho města – Prostějov – naskočí lidem i daleko 
za hranicemi synonymum – TENIS.  Přeji proto všem účastníkům i divákům skvělé tenisové zážitky i nezapomenutelný pobyt v našem krásném městě.
 Alena RAŠKOVÁ,  
 primátorka Statutárního města Prostějov 

Vážení tenisoví přátelé,  
loni si při závěrečné tiskové konferenci k našemu turnaji předali předseda představenstva a generální ředitel UniCredit Bank 
Jiří Kunert a Miroslav Černošek smlouvu o spolupráci na další tři roky, podle které je prestižní banka i nadále titulárním part-
nerem největšího českého turnaje. Tato skutečnost dává našemu turnaji ekonomickou jistotu, má pro budoucnost turnaje 
v neklidné době finančních starostí rozhodně velkou cenu.
Spojení UniCredit Bank, Českého tenisového svazu, prostějovské houževnatosti a organizátorské důslednosti přineslo čes-
kému tenisu turnaj, který má svou nepřehlédnutelnou kvalitu, tradici a navíc nabízí i dokonalé doprovodné akce. Rád bych 
poděkoval všem obětavým organizátorům a obchodním partnerům, kteří stojí za úspěchem čtyřiadvacátého ročníku UniCredit 
Czech Open. Vážíme si skutečnosti, že UniCredit Czech Open je pravidelně místem setkávání prestižních osobností společenské-
ho a obchodního života, že se prohlubuje spolupráce s Olomouckým krajem a městem Prostějov. Přeji vám všem příjemný pobyt v Prostějově a věřím, 
že se po loňském výpadku bude opět radovat český tenis. 
 Petr CHYTIL, 
 jednatel TK PLUS

úvodní slova �elních p�edstavitel� a partner� turnaje
Vážení turnajoví hosté a tenisoví fanoušci, 

rád bych vás přivítal na čtyřiadvacátém ročníku turnaje UniCredit Czech Open, nejvýznamnější tenisové události v České repub-
lice, jejímž dlouholetým hlavním partnerem je naše banka.  
Každý tenisový hráč má své sny. Ať je to dokonalé podání, velké turnajové výhry nebo kvalitní zápas s největším rivalem. Když 
má po boku spolehlivého partnera - trenéra - dokáže své sny plnit snáz. Silné partnerství je důležité, a to nejen ve sportu. 
A stejné je to i v bankovnictví. Vyhrávat turnaje za vás sice nemůžeme, ale jako stabilní partner přinášíme kvalitní služby, které 

denně pomáhají plnit i ty nejtajnější sny. A jaké jsou ty naše? Především spokojený klient, který se na nás neváhá s důvěrou 
obrátit. Pevně věřím, že díky naší práci a vstřícnému přístupu si tento sen budeme plnit i nadále. 

Jsem si jist, že i letos budou prostějovské kurty svědky malých i velkých vítězství a možná i splnění životních snů. A nás, diváky, díky 
tomu čeká skvělý sportovní zážitek okořeněný vynikajícími sportovními výkony, tak jako již čtyřiadvacet let. Hezkou zábavu! 
 Jiří KUNERT, 
 předseda představenstva a generální ředitel UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia a.s. 

Vážení tenisoví přátelé, 
dobře si uvědomujeme, že je stále složitější prosadit se v globálním světě. Má neustále tvrdší pravidla a jen těm nejlepším a nej-

pracovitějším se to může podařit. Naše společnost dlouhodobě spolupracuje s TK PLUS, stejně jako s tenisovým klubem, jeho 
členové vévodí českým šampionátům a jsou oporami týmových soutěží Fed a Davis Cupu. 
Prostějovský challenger vstupuje do čtyřiadvacátého ročníku, to je úctyhodná tradice, navíc se stále drží prospěšné filozofie - 
dávat šanci talentům a českým hráčům. Potvrzuje se, že je to záruka turnajového úspěchu, Češi chtějí fandit Čechům, radují se 

z jejich úspěchů. Czech Open si získal pevné místo v evropském turnajovém kalendáři.
Oceňuji organizační dokonalost party kolem vizionáře Miroslava Černoška, který vždy vedl turnajový management v rozum-

ných ekonomických hranicích, vždy umí ukázat na tenisty, kteří budou ozdobou turnaje, stejně jako dát šanci mladým, u kterých 
tuší dobrou tenisovou budoucnost. Mé poděkování patří všem, kteří stojí za dokonalou organizací prostějovského UniCredit Czech Open. Věřím, že se 
budeme radovat z úspěchů českého tenisu.  
 Tomáš CHRENEK, 
 předseda dozorčí rady Třinecké železárny, a.s.

Vážení tenisoví přátelé,  
brzy to bude patnáct let, co jsem na tiskové konferenci při Czech Open prohlásil, že - měřeno ve fyzikálních jednotkách - byla 

v Prostějově na kilometr čtvereční největší koncentrace kvality, ať už se jednalo o tenis, obchodní partnery, mezilidské vztahy 
či organizaci. Letos budu na turnaji UniCredit Czech Open už podvacáté a jsem přesvědčený o tom, že výše uvedená slova 
budou mít opět svoji platnost.
Pro nás je a vždy byl tento turnaj velkou prioritou, snažíme se ho finančně podporovat. Všichni si však uvědomujeme, že pro-

cházíme obdobím, kdy je financování sportu opravdu složité, i když je tenis jasně nejúspěšnějším českým sportem. Vždy se nám 
zatím podařilo český tenis finančně zabezpečit a věřím, že tomu tak bude i letos. 

Jsem přesvědčený, že čtyřiadvacátý ročník turnaje UniCredit Czech Open nabídne nejen vynikající tenis, české úspěchy, ale také 
kvalitní doprovodné akce, které jsou vždycky jeho ozdobou, že bude setkáním všech, kteří mají rádi český tenis. Radujme se z jeho úspěchů a važme si 
všech, kteří ho podporují. 
 Ivo KADERKA, 
 prezident Českého tenisového svazu 


